
Styremøte 2 – 2024

Sted: Hos Helge
Dato: 21.mars 2024 kl. 19:00
Invitert: Helge, Kristian, Terje, Trine Camilla, Ståle, Tonje og Anders
Ikke møtt: Kristian Bakkemo

Agenda
Fast A. Godkjenning referat forrige møte
Ingen merknader

Fast B. Aktivitetsliste / gjøremålsliste styre
● Jublieumsgaven - Leveres ut der det passer. Medlemmer som var på årsmøtet

oppmuntres til å ta kontakt selv.
● Klubbgensere er bestilt, vi har ikke leveringsdato enda.

Fast C. Status Økonomi
Fått inn kontingent og prøver fra i fjor. Flere har ikke betalt kursavgift i fjor. Diskusjon rundt at
praksis endres og at kursavgiften må betales før kursstart.

Vedtak: Kursavgift skal betales før kursstart - enstemmig vedtatt.

1163 medlemmer på facebook gruppa vår -

Saksliste
Sak 12- 2023 – Datalagring/epost/nettside
Nettsiden er under arbeid.

E-post: ønskelig med adresser for utvalgene der flere kan ha tilgang for å sikre god
kommunikasjon innad i utvalgene.

Vi har domene og oppretter eposter til utvalgene som ønsker det (løshund, bandhund,
ettersøk).

Lagringssystem: Vi oppretter en gmail-konto for lagring av dokumenter, bilder o.l. Denne får
alle i styret tilgang til.

Forslagene er enstemmig vedtatt.

Sak 13 - 2023 – Jubileumsbok
Klubber får en bedre pris for boka. Anders foreslår å kjøpe inn et antall bøker til bruk til
gaver, premier osv. Vi kjøper også inn et antall bøker av Magnar Nordsveen. Styret får
jublileumsboken.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.



Sak 16 - 2024 – Arrangør kurs utstilling
Vi sender frivillige som har meldt seg på arrangørkurs hos NKK. Trine-Camilla, Tonje,
Ingeborg J, Ståle Takle, Ingeborg N og Stein-Gunnar.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sak 17 - 2024 – Profileringstelt
Redegjørelse for forslagene sendt på mail. Diskusjon av design. Anders fortsetter jobben
med utformingen/design med leverandør.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sak 18 - 2024 – Villmarksmessa
Styret legger opp til deltakelse på messa, men vi ønsker ei bedre plassering uten camping
rundt. Det skal være en stand på lik linje med de andre utstillerne på messa der vi kan
profilere elghundrasene. Anders har sendt en forespørsel til andre aktuelle hundeklubber om
det vil være aktuelt å stå i nærheten av hverandre.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sak 19 - 2024 – Innkjøp av ny tilhenger
Materialforvalteren har formidlet utfordringer med lagring i hengeren. Det er varer som bør
stå tørt for å ikke bli ødelagt. Å leie et lager anses som upraktisk og vanskelig når vi har
behov for tingene. Den hengeren vi har nå er rett og slett upraktisk til klubbens bruk. Det har
blitt sjekket pris på en ny henger der det er mulig å sette inn varme/luft for et tørt klima. Det
innhentes tilbud på ny klubbhenger og det gis adgang til å kjøpe inn en henger som er
foreslått (Ståle og Helge).

Klubbhengeren legges ut til salg hvor medlemmer i TROEHK for forkjøpsrett.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sak 20 - 2024 – Kommende arrangementer og årshjul

Sak 21 - 2024 - Medlemskategorier
Anders viser til epost fra Elghundforbundet (NEKF). Det er flere medlemskategorier pr.idag
og medlemmer risikerer å betale flere avgifter til NKK og NEKF. NEKF ønsker tilbakemelding
fra klubbene og klubbenes ønsker og behov. Anders redegjør mer for saken.

Anders foreslår ei tilbakemelding fra TROEHK om at vi ønsker at medlemmer skal ha en
hovedklubb der man har stemmerett. Dersom man ønsker å være medlem i flere klubber
kan dette evnt. betraktes som støttemedlem.Anders utformer et svar og sender på email til
styret.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.



Sak 22 - 2024 - Utestående fordringer til forbundsstyret
Ønskelig å sende sak til Forbundsstyret med ønske om redegjørelse for reiseregningen for
2023 og årsak til hvorfor denne ikke er betalt. Klubben har gjentatte ganger purret til
forbundssekretær. Terje videresender informasjon.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sak 23 - 2024 - Tilbakebetaling av prøver
Anders redegjør for sak. Vi har betalt tilbake en prøve som ikke fikk tilbud om å gå i år. En
påmeldt har rettet forespørsel om å få tilbakebetalt prøven sin. Deltakeren har fått tilbud om
å gå prøven gjentatte ganger. Deltakeren har uttrykt sin misnøye og videreformidlet dette til
andre. Andre prøvedeltakere har gått prøver i samme område på samme tidspunkt under de
samme forholdene.

Prøven tilbakebetales da det anses som at uenighet har oppstått på grunn av misforståelse.

Videre skal regelen om at dersom deltaker får tilbud, men velger å ikke gå prøven det året,
opprettholdes. Deltaker skal gjøres oppmerksom på dette. Klubben har tidligere vedtak på at
deltakere får tilbakebetalt 70% av prøveavgift dersom prøven ikke blir gått.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Eventuelt / Neste styremøte
Utstillingskomite må settes
Bandhund- og løshund komite må settes, skal bestå av min.3 personer.
Sponsorpremier til utstilling - arbeidet må startes.

Neste styremøte:
Møtet avsluttet kl: 21.30
Referent: Tonje


